
Agenda FAU møte 7. januar 2025 
 

Sted: møtes ute på lekeplassen for å ta ned lys, deretter inn på møterom på skolen 

Tid: 19-21 

Tilstede: Merete, Iver, Frode, Dorte, Line, Hilde, Ida og Sunniva 

Referent: Merete 

1. Ta ned julebelysning 

• Sjekke ut lyslenke på jernia eller andre steder og planlegge for neste år. Kan komme 

noen tilbud nå etter julen.  

• Kjøpe timere 

• Sjekke med Bo på power 

2. Gjøre klar utsendelse av foreldreinnbetalinger 

• Merete ber Trude sende ut 

• Informasjon; Hold av dato for vinterfest, vi kjører samme opplegg som i fjor og at mer 

informasjon kommer.  

3. Innkjøp av Lavvo – planen videre 

• Dorte ser på dette 

• Se om vi kan bestille med levering i mai, slik at vi kan få en bekreftelse i forhold til å få 

utbetalt midlene. Midlene blir ikke utbetalt før vi har en bekreftelse, og det må sendes 

inn en type søknad for å få de utbetalt.  

4. Gymsaldag i regi av FAU 

• Venter på svar fra Barnehagen, de skulle sjekke opp med tanke på forsikring.  

5. Godkjenne FAU vedtekter 

• Merete har justert på vedtektene fra 2019.  

• Enstemmig vedtatt 

6. Status Brønnøysund 

• Må sende inn en liten endring til Brønnøysund. Merete har informasjonen som trengs, 

og sendt dette videre til Guro (tidligere styreleder), og dette er forhåpentligvis på plass i 

løpet av kort tid.  

7. Vinterfest 

• Foreløpig dag: Torsdag 13. Mars kl 16-18.  

• Kjøre samme opplegg som i fjor  

o Kårejordet 

o Pølser 

o Kjeks 

o Ha med egen drikke og akebrett/ski.  

o Hente utstyr på Bua 

• Høre med Trude om noen av avdelingene ibhg kan lage til noe hopp eller lignende.  

• Sjekke med utmarksservice om de kan preppe samme dagen.  

• Låne noen vallefigurer fra Skistar (Merete sjekker dette) 



• Plakater på avdelingene + visma 

8. Barnehageutbygging – tanker rundt alternativene og hva vi som foreldre ønsker 

Vi snakket mye rundt dette, så her er i korte trekk. SU skal være med på en Work shop med 

politikere og noen fra barnehagen onsdag 15. januar 17-19. Merete, Hilde og Frode stiller  

• Småbarnsavdeligene – Totten og Veslehødn 

o Dette er gode avdelinger og bra for de minste.  

o Ønskelig at de minste beholder sitt uteområdet slik at de har et mindre sted å 

være enn sammen med alle på den store lekeplassen 

• Hva man burde tenke på for å få en så bra barnehage som mulig 

o Er det mulig å bygge på dersom det er en økning i antall barn i kommunen?  

o Dersom man går for alternativ om å bygge om skolen, må man kanskje også ta 

høyde for at det kommer problemer og kan ta lengre tid å sette opp  

o Enkel adkomst ved levering og henting, hvor skal foreldre og ansatte parkere?  

▪ Kan man beholde parkeringen nede mot engene?  

o Få til et gjennomtenkt uteområdet som fungerer både på sommer og vinter med 

-15 

• Hvorfor forsvinner den siste delen av uteomårdet på alternativ 3 og ikke på alternativ 4?  

• Skjerming av vind; aktuelt å sette opp noe skjerming for det. Det kan blåste mye ute på 

plassen nå, med bygg og trær som skjermer for en del av vinden.  

• Dersom skolebygget skal bygges om til boliger, så må dette også skje i samme 

byggeprosess som bygging av barnehage. 

• Få til et gjennomtenkt uteområdet som fungerer både på sommer og vinter.  

• Er det mulig å beholde gymsalen?  

o Mange måneder hvor det kan være kaldt å være ute, og da er dette et bra orm å 

ha for både store og små.  

o Barna lærer også samspill på en annen møte enn det er på avdeling eller ute. 

Det blir en annen form for lek her.  

• Når barnehagen skal bygges 

o Viktig at dette gjøres ved start av nytt barnehageår, slik at man slipper å endre 

midt i. Dette er en sikkerhet og trygghet både for barna, foreldre og de ansatte. 

Barnehagen er stengt 2 uker i juli, da kan man begynne prosessen med å flytte 

en del over til ny lokalisering 

o Barna burde ikke være der i en byggeprosess, spesielt med tanke på støy både 

for store og små. Det er også flere av de minste (1-3 år) som sover på dagen, og 

de må få ha en rolig sovestund ute byggestøy. Barnehagens maksgrense på støly 

er 70 db. Arbeidstilsynet anbefalte grense er på 60db.  

o Et nytt sted må ha en god uteplass  

o Er det kapasitet til å flytte noen av barna til tuv?  

 

9. Annet 

• Banken, Status: Bankkontoen er åpen og Merete ligger nå som administrator.  


